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Då otryggheten och drogmissbruket i Österåker fortfarande är mycket stor så är frågan vad man gör

för framgångsrika insatser _nu och vad man framgent kommer att göra. Nolltoleransen mot

narkotikan ska ju vara noll och noll är långt ifrån vad den är i dagsläget. Många känner det väldigt

otryggt att röra sig ute efter mörkrets inbrott på gator och torg i vår kommun. Tror inte att man är

helt ovetandes av var och på vilka platser det förkommer narkotikahanfcering i kommunen. Varför har

' man inte folk på dessa platser för i alla fall störa hanteringen så det blir så obehagligt som möjligt för

de som håller på med hanteringen. I vilken utsträckning Iagför man de personer som använder

droger på allmänna platser i vår kommun?

Vad är planerna inför framtiden som Inte görs i dagsläget?

Leif Haag SD Österåker


